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Zápis z 96. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy 
 konaného dne 14. října 2024  
 
 
Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, předseda AS PF UK dr. Staša, místopředseda 
AS PF UK kol. Linzer 

 
Omluveni: proděkanka Chromá, koordinátor dr. Urban, místopředseda AS PF UK dr. Říha 
 
Program: 
1. Děkan 
2. Tajemník 
3. Magisterské studium 
4. Doktorské studium 
5. Komunikace a IT 
6. Rozvoj fakulty 
7. Zahraniční vztahy 
8. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 
 
1. Děkan 
1.1. Kolegium děkana projednalo předloženou změnu opatření rektora o realizaci práv duševního 

vlastnictví na UK a doporučuje děkanovi neuplatňovat připomínky. 
 

2. Tajemník 
2.1. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 
2.1.1. SČP Všehrd 

Notářství – Mgr. Radim Neubauer, datum konání: 6. 11. 2024 (od 18:00 do 19:30), 
m. č. 303 

2.1.2. Common Law Society 
Schůze výboru CLS, datum konání: 14. 10. 2024 (od 19:45 do 21:15), m. č. 319 

2.1.3. Common Law Society 
Řádná Valná hromada Common Law Society, datum konání: 21. 10. 2024 (od 18:30 
do 21:30), m. č. 303 

2.1.4. Common Law Society 
Panelová diskuse: Budoucnost českého vězeňství, datum konání: 18. 11. 2024 (od 18:00 
do 20:00), m. č. 100 

2.1.5. Student ADR Association, z.s. 
Mediační a vyjednávací trénink, datum konání akce: každý lichý čtvrtek od 17. 10. 2024 
do konce zimního semestru, (od 19:30 do 21:15), m. č. 302 

2.1.6. ELSA Praha, z.s. 
Winter ELSA Law School (WELS) on Cyber Security & Artificial Intelligence, datum 
konání: 10.-14. 2. 2025, (od 9:00 do 18:00), m. č. 38 
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2.1.7. Mater Nostra, z. s. 
Žádost o povolení a umístění plakátů a propagačních materiálů v prostorách fakulty, 
datum konání: 28. 10.-7. 11. 2024, (v rámci již schválené akce Klimatýden) 

2.1.8. SČP Všehrd 
Svatomikulášský svařák, datum konání: 30. 11. 2024 (od 18:00 do 01:00), atrium 
+ 1. patro 

2.1.9. Deník N 
Debata N s prezidentem Petrem Pavlem, datum konání: 11. 11. 2024 (od 18:00 
do 19:30), m. č. 100 

Kolegium děkana upozorňuje žadatele k pronájmu/zapůjčení prostor na PF UK, 
že schvalované prostory, které jsou/budou v termínech mimo časový harmonogram 
topení, nebudou vytápěny a ani poskytovány el. přímotopy. 

 
3. Magisterské studium 
3.1. Proděkanka Chromá upozornila, že v rámci revize standardů studijních programů by měl být 

ze strany RUK zaveden limit vedení maximálně 10 rigorózních prací na osobu. Na fakultě 
jsou nad tímto limitem 4 osoby, které by po nabytí účinnosti změny musely postupně počet 
vedených rigorózních prací snížit. 
 

4. Doktorské studium 
4.1. Proděkan Handrlica informoval o tom, že se dne 9. října 2024 konalo IV. zasedání 

koordinační rady doktorských studijních programů. Na zasedání vystoupil prorektor 
prof. Krištoufek, který zevrubně prezentoval informace o aktuální stavu novely zákona 
o vysokých školách a o stavu přípravy univerzitních předpisů, které mají za cíl tuto novelu 
reflektovat. Zápis ze zasedání bude všem členům koordinační rady rozeslán. 
 

5. Komunikace a IT 
5.1. Proděkan Antoš představil možná řešení v reakci na podnět, který upozornil na to, 

že se u sdílených tiskáren ve veřejných prostorách fakulty mohou objevovat nevyzvednuté 
výtisky obsahující citlivé informace či osobní údaje. Kolegium děkana souhlasí, že plošné 
vyžadování zadávání PIN zavedeno nebude, protože by představovalo citelnou komplikaci 
pro uživatele, zároveň ale upozorňuje na nutnost dbát v této věci zvýšené opatrnosti. 
Uživatelé mají zároveň možnost si PIN nastavit individuálně, tiskárna v tom případě zahájí 
tisk až v okamžiku, kdy se do ní fyzicky vloží PIN. Proděkan Antoš zajistí rozeslání 
informačního e-mailu s odkazem na návod všem zaměstnancům. 

5.2. Proděkan Antoš představil návrh na nominaci Mgr. Lucie Přenosilové na cenu prof. JUDr. 
Karla Engliše, který podal dr. Tomšej. Kolegium děkana s nominací souhlasí. 

 
6. Rozvoj fakulty 
6.1. Proděkanka Honusková informovala o Dni udržitelného rozvoje, kterým se naše fakulta 

připojila k týdnu udržitelného rozvoje organizovanému univerzitou. Kolegium poděkovalo 
Kateřině Balarinové za zajištění programu a provedení celého dne. Dále ocenilo především 
přípravu odborné části ze strany Katedry práva životního prostředí (mimo jiné debaty 
s Karolinou Žákovskou či Michalem Sobotkou), další program, na kterém spolupracovali 
studenti (především Klára Wenkeová a Martin Chmela) či umělci (Jan Turner), i propagaci 
události Petrou Sojkovou Machoňovou. Proděkanka Honusková dále uvedla, že letošní téma 
akce bylo „re-use, odpady a cirkulární ekonomika“. Toto téma se velmi hezky zhmotnilo 
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v získání (re-used) sedáků od Balance Club Brumlovka, kterým za jejich přístup k podpoře 
udržitelnosti na fakultě spolu s děkanem fakulty poděkovala. 

 
7. Zahraniční vztahy 
7.1. Kolegium děkana schválilo přiznání 4 stipendií ze stipendijního fondu v celkové výši 

6 148 Kč na mezinárodní mobilitu studentů. 
 
8. LL.M. a cizojazyčné studijní programy 
8.1. Kolegium děkana projednalo záměr uskutečňování magisterského studijního programu 

vyučovaného v anglickém jazyce a doporučuje záměr předložit k projednání AS PF UK 
a VR PF UK.  
Kolegium děkana vyslovuje poděkování Mgr. Šicnerové za pečlivé zpracování podkladů 
pro záměr a celkově skvělou spolupráci a administrativní podporu při tvorbě záměru. 

 
 
Zapsala: Adéla Hrubešová 
Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


